
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 29. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1427

Borgere med sygdommen ALS vil have et hastigt stigende behov for hjælp. I dag skal der

løbende visiteres til hjælpen, selv om der på forhånd kan forventes at opstå et øget be-

hov for hjælp. For at spare de gentagne ansøgninger, som er opslidende for borgeren,

men også koster administrative ressourcer, kunne der indføres en form for pakkeløsning,

hvor der på én gang visiteres til hjælp, men således at omfanget af hjælp først øges grad-

vist i takt med borgerens behov. Der ønskes en vurdering af dette forslag, herunder hvil-

ke omkostninger og administrative besparelser det vil være forbundet med.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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